

Erectile Dysfunction Medication

ELIGIBLE CRITERIA

Please present this Eligible Criteria sheet to your physician to use as reference when completing the Special Authorization Request.

ELIGIBLE CRITERIA

- a) Documented medical evidence indicating that erectile dysfunction has existed for a period of at least 6 months, AND
- b) To be eligible for coverage, patients must have one or more contributing conditions, such as diabetes, hypertension, peripheral vascular disease, neurological or endocrine disease, OR medication-induced erectile dysfunction. Claimants must provide such other information as may be required by Green Shield Canada's medical/pharmacy consultants.
- c) This drug will not be eligible for use in women.

NOTE: If approved, a maximum may be applied in accordance with your plan guidelines.

These drugs may have the potential for other uses outside of the indications identified, but are only eligible benefits of the controlled formularies under the conditions specified and with the proper documentation.

Veuillez présenter cette feuille des critères admissibles à votre médecin qu'il utilisera comme document de référence lorsqu'il remplira la Demande d'autorisation spéciale.

CRITÈRES ADMISSIBLES

- a) Preuve médicale documentée indiquant que la dysérection existe depuis au moins 6 mois et
- b) Afin d'être admissibles à la protection, les personnes doivent manifester au moins l'une des affections contributives suivantes comme le diabète, l'hypertension, une maladie vasculaire périphérique, une maladie neurologique ou une maladie de l'endocrine ou une dysfonction érectile causée par un médicament. Le demandeur doit fournir les autres renseignements qui pourraient être requis par les conseillers médicaux/pharmaciens de Green Shield Canada.
- c) Ce médicament ne sera pas admissible pour utilisation par des femmes.

REMARQUE : si approuvé, un maximum pourrait s'appliquer en vertu des ligne directrices de votre régime.

Ces médicaments pourraient être employés pour d'autres usages que les indications identifiées, mais ils ne sont que des prestations admissibles des formulaires contrôlés en vertu des conditions précisées et lorsqu'ils sont accompagnés par les documents pertinents.